
Protokoll fört vid styrelsemöte för Alhällan SFF måndag 2018-08-27 

     Närvarande: 

     Benny Carlsson 
     Jonny Andersson 
     Joakim Margell 
     Christer Andersson 
     Peo Brovinius 
     Ingegerd Andersson 
     Caroline Klang 
  
     Ej närvarande: 

     Matilda Malmsjö 
      

 

Mötets öppnande. 
Ordförande Benny Carlsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 
 

Genomgång av protokoll från föregående möte. 
Godkändes. 

 
Inkomna rapporter och skrivelser. 

Servitutavtal från Öresundskraft ang tillgång till området för uppföljning av fiberinstallation är påskrivet. 
Ritning var fibern är indragen på respektive tomt bifogas och bör arkiveras i händelse av försäljning. 

 
Sophantering, container, soprummet. 

Lås till soprummet (stora porten) är bytt. Trädgårdscontainern är sönder i ett gångjärn. NSR är informerad och 
ska laga den. Sopkärlen är tvättade. Upphandling för framtida tvätt pågår. Peo ordnar halkskyddstejp till 

soprummet. 
 

Gemensamma utrymmen, carportar, parkeringsplatser, lekplatser. 
Markering av parkeringsplatser kommer att göras-Jonny fixar. Laddningsbara stolpar för elbilar diskuterades. 

 
 

Ekonomirapport. 
Föreningens ekonomi är fortsatt stabil. Något lägre resultat pga borttagen samfällighetsavgift i juni månad. 

 
 

Datum för nästa möte 
Mån 15/10 kl 19. 

 
Övriga frågor. 

Kontakt har tagits med Helsingborgs kommun ang hur planerna fortskrider kring den stora parkering vid 
torget. 

 
 
 
 

Vid protokollet…..…………………………………….Perola Brovinius 
Justeras….……………………………………………….Benny Carlsson 

 


